



## AWARDS OF THE Canadian Academy of Child and Adolescent Psychiatry



### CALL FOR NOMINATIONS

**Do you know a colleague  
who deserves an award?**

#### THE PAUL STEINHAUER ADVOCACY AWARD

This award recognizes a member of the Academy who has been an exceptional advocate for children, adolescents and their families at the regional, national, and international levels.

#### THE NAOMI RAE GRANT AWARD

This award recognizes a member of the Academy who has done creative, innovative work on an aspect of community intervention, consultation or prevention.

#### THE EXCELLENCE IN EDUCATION AWARD

This award is dedicated to a psychiatric educator and member of the Academy, who has made a significant contribution in undergraduate, postgraduate, continuing professional education or public education in child and adolescent mental health.

#### THE CERTIFICATE OF SPECIAL RECOGNITION

This certificate is designed to recognize a person or organization that has made outstanding contributions and provided important leadership in the field of children's mental health.

#### NOMINATION DEADLINE

All final nomination materials must be received **by June 30**. Recipients will be recognized at the CACAP Annual Conference in the fall.

#### MORE INFORMATION

For further information about the award criteria and the selections process:

go to [www.cacap-acpea.org](http://www.cacap-acpea.org) or

phone us at 613-288-0408 or

send an e-mail to:  
[elizabeth.waite@cacap-acpea.org](mailto:elizabeth.waite@cacap-acpea.org)





## Prix de

**l'Académie canadienne de psychiatrie  
de l'enfant et de l'adolescent**



## APPEL DE CANDIDATURES

**Connaissez-vous  
quelqu'un qui mérite  
d'être honoré(e)?**

### PRIX PAUL STEINHAUER

Ce prix reconnaît l'apport exceptionnel d'un membre de l'Académie au plan régional, national et international dans l'intervention familiale en pédopsychiatrie.

### PRIX NAOMI RAE GRANT

Ce prix, décerné à un membre de l'Académie, reconnaît l'apport créatif et innovateur exceptionnel de ce dernier au niveau de l'intervention ou de la consultation pédopsychiatrique dans la communauté.

### PRIX D'EXCELLENCE EN ÉDUCATION

Ce prix est attribué à un pédopsychiatre éducateur et membre de l'Académie qui a fourni un apport remarquable dans le domaine de la santé mentale de l'enfant et de l'adolescent auprès des étudiants de premier cycle, des résidents en psychiatrie, du public ou dans le cadre d'activités de formation continue.

### LE CERTIFICAT DE MÉRITE EXCEPTIONNEL

Ce certificat reconnaît la contribution exceptionnelle d'une personne ou d'un organisme à la santé mentale des enfants et des adolescents.

### DATE D'ÉCHÉANCE DES MISES EN CANDIDATURE

Tout le matériel final de mise en candidature doit nous parvenir pour **le 30 juin**. Les récipiendaires recevront leurs prix au congrès annuel de l'Académie à l'automne.

### RENSEIGNEMENTS

Pour de plus amples renseignements au sujet des critères d'attribution des prix et du processus de sélection, veuillez :

**consulter notre site web à**  
[www.cacap-acpea.org](http://www.cacap-acpea.org) ou

**téléphonez au**  
613-288-0408 ou

**contactez-nous par courriel à**  
[elizabeth.waite@cacap-acpea.org](mailto:elizabeth.waite@cacap-acpea.org)

